
Komplettering MODERATERNA ang kalhygget, 2018-06-01

Hej Fredrik,

Tack för ditt snabba och tydliga svar. En kompletteringsfråga:

Vi har från Liberalernas sida hört att man ser en flytt av kretsloppscentralen i Petterboda till kalhygget som en god 
lösning. Som du säkert förstår håller vi inte med. Kalhygget ligger långt från övriga kommundelar (ej strategiskt för en 
kretsloppscentral som ska användas av invånarna) och är dessutom en bullrande/störande verksamhet vi inte vill se som
entré till Tyresö och Lindalen.

Hur ser ni på detta?

Trevlig helg!

Hej

Ja jag har också hört det från dom. Den behöver bli större men jag tror att det är bättre att omdisponera marken 
i det område den finns så det är inte något vi prioriterar. 

Vänliga hälsningar

/Fredrik Saweståhl 


